
   

 

Bestyrelse, Sejlklubben København 

Referat, 9. møde forretningsudvalg, 7/2-2019 kl. 16:30-18. 

Til stede: Martin Frandsen, Sten Emborg, Aage Nipper 

Desuden deltog medlemmer af skoleudvalg fra kl. 17 vedr. drøftelse og beslutning om indretning af 

lokale til opbevaring samt flytning af Bedstes hus. Se oplæg fremsendt til FU-møde nr. 8. 

• Underskrift af dokumenter  
Referat:  
Dokumenter vedr. garantistiftelse overfor By og Havn er klar til underskrift. Kasserer tager 
med til efterfølgende bestyrelsesmøde. 

• Indkommet post 
Referat: 
Intet. 

• Økonomi 
Referat: 
Der er udsendt opkrævninger på kontingent 2019, fastpladser og skurleje. Betaling pr. 5/2. 
 
Forberedende drøftelse af budget 2019, foreløbige resultatopgørelser 2018. Drøftelse af 
indkomne budgetforslag fra udvalgene. 
Referat: 
Udvalget drøftede kort skabelon for budget 2019/2020, og gennemgik indkomne forslag til 
budget for de enkelte udvalg. Til færdigbehandling på efterfølgende bestyrelsesudvalg. 

 
Status vedr. Notat og honorarudbetaling, kasserer/bogføringsfunktion (mail SE 24/12-
2018) 
Referat: 
Ikke nået 
 
Status vedr. garantistiftelse By og Havn 
Referat:  
Se ovenfor 
 
Status vedr. mobile pay 
Referat: 
Ikke nået 

 

• Status på afvikling af HS, (SE, MF) 
Referat: 
Intet nyt 

• By og havn:  
Referat: 
Intet nyt. 



   

 

• Udvalg 
Pladsudvalg:  
Vintervand: opfølgning på liste over både der reelt ligger i havnen pr. primo december, 
afstemning i forhold til opkrævninger.  (både klubbåde og gæstebåde). Hvad er status? 
 
Vinterland: Pladsudvalg er blevet bedt om oversigt over både beliggende på landplads til 
afstemning i forhold til opkrævning. Er listen fremsendt? 
Referat: 
Vedr. vintervand: antallet af både, som der skal følges op på vedr. registrering og 
opkrævning er nu væsentligt reduceret, og det forventes at alle både er registreret og 
opkrævet med udgangen af februar. 
 
Vedr. vinterland: Der er ikke fremkommet oversigt over både beliggende på landplads fra 
pladsudvalg, så FU er nu gået i gang med at etablere oversigt. De første både, der ikke er 
blevet opkrævet vinterland er nu registreret. AAN vil, sammen med nyansat havnefoged, 
inden første søsætning lave fuld registrering af både på landplads, således at alle bliver 
opkrævet retvisende for vinterland 2018/2019.  
FU har modtaget oversigt fra JJB over både som værftet har sat på landplads til 
vinteropbevaring. Listen er noget mangelfuld, og har gjort det svært at identificere bådene 
og bådejerne. 
 
Tilføjelse til referat pr. d. 17/2: Kasserer har meddelt at stort set alle både på listen over 
vintervand og vinterland nu er blevet fulgt op på, og opkrævet retvisende. 
 
Skoleudvalg: drøftelse og beslutning vedr. indretning af lokale samt flytning af Bedstes 
Hus. Oplæg fremsendt til FU, se referat af møde 8. 
Referat: 
Skoleudvalg havde udarbejdet oplæg til indretning af lokale til opbevaring af sejlerskolens 
udstyr (lokale beliggende mellem bestyrelseslokale og KVS-lokale) samt oplæg til økonomi. 
Der blev drøftet generelt anvendelsen af lokalet, og det blev understreget at lokalet er et 
fælles lokale der anvendes af sejlerskolen, sportsudvalget og festudvalget. Administrativt 
arkivmateriale flyttes ind i bestyrelseslokale og på havnekontor. FU er (jfr. referat fra møde 
8) ikke indstillet på, at opbevaring af benzinmotorer bliver ved betalingsautomat, men 
foreslår placering på landplads. Skoleudvalg koordinerer derudover indretning med 
sportsudvalg og festudvalg. Det blev besluttet at det indstilles til bestyrelsen at der kan 
foretages ændringer i indretning indenfor en beløbsramme på 50.000,-. Idet der skal søges 
en løsning der belaster klubbens økonomi mindst muligt, og gerne med anvendelse af 
frivillig arbejdskraft (der blev foreslået at der rettes henvendelse til frivillighedsgruppen). 
Skoleudvalget gjorde opmærksom på at etablering af stige skal udføres så det er 
sikkerhedsmæssigt forsvarligt. 

 

• Havn/havnefoged.  
Status vedr. ansættelse af havnefoged/klubsekretær 
Referat: 



   

Klubben har modtaget i alt 20 ansøgninger til stillingen som havnefoged/klubsekretær. Der 
har været nedsat et ansættelsesudvalg bestående af Martin Frandsen (formand), Aage 
Nipper (næstformand), Anders Bülow (pladsformand) og Sonja Rasmussen (KVS). Udvalget 
har gennemgået alle ansøgninger, og fire ansøgere blev indkaldt til samtale. På baggrund 
af samtalerne besluttede ansættelsesudvalget at ansætte Marianne Scheufens i en ¾-
stilling som havnefoged. Forventet starttidspunkt bliver 15/3. På hjemmesiden og i det 
kommende nyhedsbrev vil den nye havnefoged/klubsekretær blive præsenteret nærmere, 
ligesom åbningstider for havnekontoret vil blive revideret. Arbejdsleder bliver klubbens 
formand og ved dennes fravær, næstformanden. Aage Nipper bliver ansvarlig for at 
introducere Marianne Scheufens til klubbens arbejdsgange, faciliteter, udvalg mm. 

• Bestyrelsen: forberedelse af efterfølgende møde jfr. udsendt dagsorden. 
Referat: 
FU gennemgik dagsorden for det efterfølgende bestyrelsesmøde. 
  

• Evt 
Referat: 
Intet 
 
Referent: Aage Nipper 

 


